
ZASTUPITELSTVO MĚSTA ÚSTÍ NAD ORLICÍ

ZÁPIS
z 12. zasedání Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí,

které se konalo dne 17.6.2024
od 15:00 hodin v Velkém sále Kulturního domu

Přítomni: Mgr. Luboš Bäuchel,  zastupite l
Hana Drobná, zastupite lka
Bc. Mart in Dudla, zastupite l
Petr Hájek, starosta
Blanka Holmesová, zastupite lka
Mgr. J iř í  Holubář, zastupite l
Vladimír Chudý, zastupite l
Ing. Radim Jirout MBA LL.M, zastupite l
Bc. Radek Mačát, zastupite l
Bohumil  Machačný, zastupite l
Mgr. Pavel Maixner, zastupite l
Mgr. Gabrie la Mánková, tajemnice MěÚ
Václav Mařík, zastupite l
Ing. Matouš Mejdr, zastupite l
Mgr. Tomáš Nechví l ,  zastupite l
JUDr. Aneta Novotná, radní
Ing. Ladis lav Pirk l ,  zastupite l
Matouš Poř ický, místostarosta
Jiř í  Precl ík,  místostarosta
Ing. Bc. Jaroslav Řeháček, zastupite l
MUDr. J iř í  Řezníček, radní
MUDr. Jan Skotálek, radní
Petr Strákoš, zastupite l
Mgr. Pavel Svatoš, místostarosta
Pavel Voleský, zastupite l

Omluveni: RNDr. Lenka Janyšová MgA., zastupite lka
Ing. Michal Kokula, radní
Frant išek Velebný, radní



Nepřítomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: <dle prezenční l ist iny>

Předsedaj íc í : Petr Hájek, starosta

Ověřovatelé: <dle prezenční l ist iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

2. Zahájení a schválení programu 12. zasedání Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí

Starosta města Petr Hájek zahájil 12. zasedání Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí a uvedl, že
zasedání je vysíláno online a dále je pořizován záznam pro veřejné a úřední záznamy, kdy
odkaz na záznam bude umístěn na webu města. Dále konstatoval, že zasedání bylo řádně
svoláno a veřejně vyhlášeno, informace o jeho konání byla zveřejněna na úřední desce, na
webu města a dále na plakátech. Materiály byly elektronicky doručeny ve stanoveném termínu
a byly aktualizovány o zápis z FV. Uvedl, že ve chvíli zahájení zasedání je přítomno 23 členů,
což je nadpoloviční většina a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné.
P. Hájek předložil ke schválení program v podobě, v jaké byl doručen zastupitelům města a
zajímal se o případné připomínky k jeho podobě. Poté nechal program hlasováním schválit.
Navržený program byl schválen.
Dále uvedl, že zápis z 11. zasedání Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí je k dispozici k
nahlédnutí u zapisovatelky, zápis byl řádně ověřen a podepsán ověřovateli. 
Přehled 52. – 53. Rady města Ústí nad Orlicí byl zveřejněn na úřední desce a na webu města, a
nyní je k nahlédnutí v sále. Ověřovateli zápisu byli určeni JUDr. Aneta Novotná a Václav Mařík,
s čímž oba souhlasili. Zapisovatelkou je určena Bc. Gabriela Krátká, skrutátory Lucie Břízová a
Lukáš Prokeš.
Pozn.:
Z celého jednání jsou omluveni RNDr. MgA. Janyšová, Ing. Kokula a F. Velebný. Ze začátku
jednání je omluven Mgr. Nechvíl.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

3. Připomínky k zápisu z 11. zasedání Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí

Bez připomínek.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:



4. 251/12/ZM/2024 FIN/1 - Vyúčtování hospodaření a účetní závěrka města za rok
2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-souhlasí
s celoročním hospodařením města v roce 2023.

II. Zastupitelstvo města-schvaluje

1. závěrečný účet města včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města
za kalendářní rok 2023, a to bez výhrad, dle přílohy k zápisu ze zastupitelstva
města.

2. účetní závěrku včetně výsledku hospodaření města za účetní období 2023
sestavenou ke dni 31.12.2023.

3. převod 20 % zisku lesního hospodářství za rok 2023 ve výši 419.677,42 Kč do
Fondu rozvoje lesního hospodářství.

III. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Ing. Petře Brejšové

1.1. vedoucí finančního odboru, zajistit zveřejnění schváleného závěrečného účtu.

Termín: 28.6.2024

Důvodová zpráva:
Závěrečný účet je předkládán v souladu s § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových
pravidlech územních rozpočtů.
Údaje o ročním hospodaření územního samosprávného celku musí být po ukončení
kalendářního roku souhrnně zpracovány do závěrečného účtu, který je společně se zprávou o
výsledku přezkoumání hospodaření za uplynulý kalendářní rok předkládán postupně k
projednání v radě města, ve finančním výboru a následně v zastupitelstvu města. Součástí
závěrečného účtu je vyúčtování finančních vztahů ke státnímu rozpočtu.
Na základě předložených materiálů mohou členové zastupitelstva města zhodnotit finanční
hospodaření města a jím zřízených a založených právnických osob.
Schvalovat závěrečný účet je vyhrazeno zastupitelstvu města podle § 84 odst. 2 písm. b)
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích.
Z přiložených materiálů vyplývá, že je možno zastupitelstvu města doporučit schválení
závěrečného účtu bez výhrad.
Zastupitelstvu se dále navrhuje převést 20% ze zisku lesního hospodářství do Fondu rozvoje
lesního hospodářství.



Návrh závěrečného účtu byl projednán finančním výborem dne 12.06.2024 a radou města dne
10.06.2024.
Návrh závěrečného účtu byl vyvěšen na úřední desce do 26.05.2024.
Záznam rozpravy:
Na úvod jednání o tomto návrhu se P. Hájek dotázal předsedy FV Bc. Mačáta na stanovisko FV.
Bc. Mačát uvedl, že tento bod, stejně jako i další body, byly finančním výborem projednány a
doporučeny ke schválení.
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení bez rozpravy.
P. Hájek poděkoval vedoucí FIN Ing. Brejšové za zpracování této zprávy a dále za celoroční
práci, kdy výsledné hodnocení přezkumu hospodaření bylo bez jediné připomínky.

Předkladatel: Ing. Petra Brejšová
Zpracovatel: Ing. Petra Brejšová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 22 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 4
Usnesení bylo: Přijato

5. 252/12/ZM/2024 FIN/2 - Vyřazení nedokončeného dlouhodobého hmotného
majetku z účetní evidence
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-bere na vědomí
podnět finančního odboru a odboru rozvoje města na vyřazení části nedokončeného
dlouhodobého hmotného majetku evidovaného na SU 042 z účetní evidence.

II. Zastupitelstvo města-schvaluje
vyřazení nedokončeného dlouhodobého hmotného majetku evidovaného na SU 042 v
celkové hodnotě 636.460 Kč z účetní evidence, dle přílohy k usnesení.

III. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Ing. Petře Brejšové

1.1. vedoucí finančního odboru, zajistit vyřazení nedokončeného dlouhodobého
hmotného majetku specifikovaného v příloze k usnesení z účetní evidence.

Termín: 31.7.2024

Důvodová zpráva:
V návaznosti na inventarizaci majetku a závazků města Ústí nad Orlicí za rok 2023 vyzval
finanční odbor odbor rozvoje města k posouzení rozpracovaných investic (= nedokončeného
dlouhodobého majetku) z hlediska jejich dalšího využití. 
Vedoucí oboru rozvoje města se seznámila s podrobným přehledem majetku evidovaného
na účtu 042, který byl zpracován finančním odborem jako pomocná inventurní evidence, a
označila v něm jednotlivé položky, které nebudou dokončeny, tj. realizovány, z důvodu změny
záměru města. Jednak se jedná o náklady, které byly v minulosti vynaloženy při přípravě
revitalizace území bývalé továrny Perla 01 a vztahují se k budoucím ateliérům Střední



uměleckoprůmyslové školy (viz příloha). Stavbu ateliérů bude realizovat Pardubický kraj. Dále
se jedná o náklad na pořízení studie stezky pro pěší, která měla propojit Wolkerovo údolí přes
Zajíčkovy doly k turistickému rozcestníku Nad letištěm v hodnotě 9.680 Kč dle došlé faktury ev.
č. 664/2013. Studii lze již považovat za zastaralou. 
Návrh na vyřazení nákladu na studii stezky pro pěší již byl 27.05.2024 projednán radou města
usnesením č. 1309/52/RM/2024. Návrh na vyřazení nákladů vztahující se k budoucím ateliérům
SUPŠ byly projednány radou města 10.06.2024 usnesením č. 1343/53/RM/2024. Finančním
výborem bude návrh na vyřazení části nedokončeného dlouhodobého hmotného majetku
projednán 12.06.2024.
Z přílohy vyplývá, že je možno zastupitelstvu města doporučit schválení vyřazení části
nedokončeného dlouhodobého hmotného majetku, neboť je tento majetek pro město nadále
nevyužitelný. Účetní odpis bude finančním odborem realizován ve výši, která se rovná
pořizovací ceně jednotlivých inventarizačních položek.
Záznam rozpravy:
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Petra Brejšová
Zpracovatel: Bc. Iva Dvořáková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 4
Usnesení bylo: Přijato

6. FIN - Informace vedoucí odboru

1. Informace o hospodaření města k 31.05.2024
Připravenou informaci představila vedoucí FIN Ing. Brejšová a shrnula hospodaření města ke
konci měsíce května. Zmínila nejen příjmy, ale také výdaje města za uplynulé období. Pro
srovnání uvedla stavy z minulých let.
Mgr. Holubář upozornil na možnou chybu na straně tři, kde v horní tabulce je u položky
„autovraky“ uvedena 0, přestože skutečnost byla 18.000 Kč. 
Ing. Brejšová tuto poznámku prověřila a souhlasila s tím, že došlo k chybnému překopírování
částek a přislíbila opravu. Upravený dokument zašle zastupitelům prostřednictvím e-mailu.
Zároveň upozornila na to, že na výsledek hospodaření toto nemá vliv.
P. Hájek poděkoval za upozornění a dodal, že informace má stále stejnou vypovídající hodnotu.

Předkladatel: Ing. Petra Brejšová Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

7. 253/12/ZM/2024 OŠKCP/1 - Program regenerace MPZ na rok 2024 - dotace na
základě Rozhodnutí Ministerstva kultury, smlouva o poskytnutí dotace
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-schvaluje
na základě Rozhodnutí Ministerstva kultury ČR čj. MK 47088/2024 OPP ze dne 28.5.2024
v Programu regenerace Městských památkových rezervací a městských památkových zón



2024 poskytnutí účelové finanční dotace ze státního rozpočtu a z rozpočtu města ve výši
524.836 Kč panu J░░░ S░░░░ ░░ , narozenému ░░░░ ░░ , bytem ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░ , určené na projekt Obnova truhlářských prvků - obnova a výměna oken a
vchodových dveří a další související práce na objektu domu čp. 86 v Ústí nad Orlicí,  dle
příloh k usnesení ZM.

II. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Ing. Lucii Felgrové

1.1.
vedoucí odboru školství, kultury, sportu, cestovního ruchu a propagace,
zajistit poskytnutí schválené dotace, včetně uzavření
veřejnoprávní smlouvy, dle bodu I. tohoto usnesení.

Termín: 31.7.2024

Důvodová zpráva:
Na základě rozhodnutí Ministerstva kultury ČR o poskytnutí dotace ze státního rozpočtu v
Programu regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón na rok
2024 obdrželo město Ústí nad Orlicí dotaci ve výši 1.075.000 Kč. Uvedeným rozhodnutím je
tato dotace navýšena o povinný podíl města, který činí 88.836 Kč (spolufinancování města
bylo schváleno ZM dne 22.4.2024 usnesením č. 240/10/ZM/2024).
 
Dotace je určena dvěma subjektům:
1) městu Ústí nad Orlicí na projekt Obnova střešního pláště - oprava a výměna střešní krytiny,
včetně tesařských a klempířských prvků (do dvora) a další související práce, na objektu Domu
čp. 7, Mírové náměstí v Ústí nad Orlicí, dotace v celkové výši 639.000 Kč (povinný podíl města
není stanoven),
2) panu J░░░ S░░░░ ░░ , bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░  na projekt Obnova truhlářských
prvků - obnova a výměna oken a vchodových dveří a další související práce na objektu
Měšťanského domu čp. 86 v Ústí nad Orlicí, dotace v celkové výši 524.836 Kč.
 
Poskytnutí dotace žadateli dle rozpisu Rozhodnutí musí být schváleno zastupitelstvem města.
 
Finanční krytí podílu města ve výši 88.836 Kč je zajištěno ve schváleném rozpočtu města na
rok 2024 v ORJ 004 - OŠKCP, položka rozpočtu Dotace na spoluúčast v Programu regenerace
MPZ.
Záznam rozpravy:
P. Hájek na začátku projednávání tohoto bodu připomněl kladné a doporučující stanovisko FV.
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení bez rozpravy.



Předkladatel: Ing. Lucie Felgrová
Zpracovatel: Ing. Lucie Felgrová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 22 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 4
Usnesení bylo: Přijato

8. 254/12/ZM/2024 OŠKCP/2 - Dodatky Smluv o poskytnutí dotace dle dotačních
programů - Tenisový klub Ústí nad Orlicí, z.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-schvaluje
Dodatek č. 2 Smlouvy o poskytnutí dotace dle dotačních programů do oblasti kultury,
sportu a památkové péče pro rok 2023 z rozpočtových prostředků města Ústí nad Orlicí,
jehož předmětem je změna účelu poskytnuté dotace z rozpočtu města 2023 ve výši
286.000 Kč spolku Tenisový klub Ústí nad Orlicí, z.s., IČO 00528137, sídlem V Lukách
276, 562 01 Ústí nad Orlicí, dle příloh k usnesení ZM.
Nový účel poskytnuté dotace: "Úprava VZT jednotky za účelem snížení spotřeby elektrické
energie instalací regulátoru otáček a úpravami spojenými s instalací tohoto regulátoru,
navýšení částky na energie (plyn, el. energie)".

II. Zastupitelstvo města-schvaluje
Dodatek č. 1 Smlouvy o poskytnutí dotace dle dotačních programů do oblasti kultury,
sportu a památkové péče pro rok 2024 z rozpočtových prostředků města Ústí nad Orlicí,
jehož předmětem je změna účelu, doby realizace projektu a termínu finančního
vypořádání dotace poskytnuté z rozpočtu města 2024 ve výši 387.000 Kč spolku Tenisový
klub Ústí nad Orlicí, z.s., IČO 00528137, sídlem V Lukách 276, 562 01 Ústí nad Orlicí, dle
příloh k usnesení ZM.
Nový účel poskytnuté dotace: "Úpravy ploch v areálu klubu, navýšení částky na energie
(plyn, el. energie), nákup materiálu a techniky na úpravu kurtů".
Nová doba, v níž má být dosaženo stanoveného účelu, resp. má být zrealizován projekt:
do 31.12.2025.
Nový termín pro předložení finančního vypořádání dotace: do 31.1.2026.

III. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Ing. Lucii Felgrové

1.1. vedoucí odboru školství, kultury, sportu, cestovního ruchu a propagace,
zajistit uzavření Dodatku č. 2 Smlouvy o poskytnutí dotace dle bodu I.
tohoto usnesení.
 

Termín: 26.7.2024

IV. Zastupitelstvo města-ukládá



1. Ing. Lucii Felgrové

1.1. vedoucí odboru školství, kultury, sportu, cestovního ruchu a propagace,
zajistit uzavření Dodatku č. 1 Smlouvy o poskytnutí dotace dle bodu II.
tohoto usnesení.

Termín: 26.7.2024

Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu města je předkládána k projednání žádost spolku Tenisový klub Ústí nad Orlicí,
z.s. o změnu využití poskytnutých dotací, posunutí doby realizace projektu a finančního
vypořádání.
 
Požadované změny se týkají těchto dvou dotací poskytnutých spolku v rámci dotačního
programu Rozvoj a údržba sportovišť  v roce 2023 a 2024:
1. Dotace poskytnutá ve výši 286.000 Kč z dotačního programu Rozvoj a údržba sportovišť v
roce 2023
Smlouvou o poskytnutí dotace ze dne 12.5.2023 byla Tenisovému klubu poskytnuta dotace ve
výši 286.000 Kč na účel "Energie, údržba, rekonstrukce a opravy areálu TK Ústí nad Orlicí"
(usnesení ZM č. 105/5/ZM/2023 ze dne 24.4.2023).
Na základě usnesení zastupitelstva města č. 178/8/ZM/2023 ze dne 11.12.2023 byl změněn na
žádost Tenisového klubu účel poskytnuté dotace na "Rekonstrukci tribuny", a byla posunuta
doba, v níž má být dosaženo tohoto účelu do 31.12.2024. Dále byl posunut termín pro
předložení finančního vypořádání do 31.1.2025.
Nyní spolek žádá o další změnu účelu, a to na účel:  "Úprava VZT jednotky za účelem snížení
spotřeby elektrické energie instalací regulátoru otáček a úpravami spojenými s instalací tohoto
regulátoru, navýšení částky na energie (plyn, el. energie)". Tato změna je předmětem Dodatku
č. 2 smlouvy o poskytnutí dotace. 
Tenisový klub se rozhodl odložit rekonstrukci tribuny z důvodu vysoké ceny
rekonstrukce. Dotaci chce spolek využít na výše zmíněný nový účel, díky němuž ročně ušetří až
70% energií. Dotace bude i nadále použita v programu Rozvoj a údržba sportovišť. 
 
2. Dotace poskytnutá ve výši 387.000 Kč z dotačního programu Rozvoj a údržba sportovišť v
roce 2024
Dotace dle dotačních programů pro rok 2024 byla Tenisovému klubu Ústí nad Orlicí, z.s.
poskytnuta ve výši 387.000 Kč na základě usnesení ZM č. 238/10/ZM/2024 ze dne 22.4.2024
na následující účel, resp. projekt: "Energie, údržba, rekonstrukce a opravy areálu TK Ústí nad
Orlicí".
Spolek nyní žádá o změnu účelu poskytnuté dotace, resp. názvu projektu a to nově na
účel/projekt: "Úpravy ploch v areálu klubu, navýšení částky na energie (plyn, el. energie),
nákup materiálu a techniky na úpravu kurtů". Dále spolek žádá o posunutí doby realizace
projektu, a to do 31.12.2025 a o posunutí termínu předložení Finančního vypořádání do
31.1.2026. 



Důvodem žádosti o změnu je převod dotačních prostředků z roku 2023 do roku 2024 a
efektivní využití finančních prostředků poskytnutých dotačním programem. Dotace bude i
nadále použita v programu Rozvoj a údržba sportovišť. 
 
Dle podmínek poskytnutých dotací může žadatel požádat o jejich změnu do doby před
uplynutím termínu pro předložení Finančního vypořádání dotace.
 
Záznam rozpravy:
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení s rozpravou, ve které Ing. Mejdr
přednesl své tři dotazy. Nejdříve co je ta vzduchotechnika, dále pro jaký objekt a také zda
nedojde k tomu, že zde bude na prosincovém zasedání ZM předkládán další dodatek.
Jednatel Tenisového klubu p. Herník vysvětlil důvody, pro které je zde předkládána tato žádost.
Tenisový klub si nechal udělat odhad na rekonstrukci tribuny a cena byla předběžně stanovena
na 800 tis. Kč až 1 mil. Kč. Dále popsal podstatu výměny zařízení a výkonu vzduchotechniky.
Jistou možností by bylo zdražení tenisového kroužku, ale to nechtěli a rozhodli se jít cestou
úpravy vzduchotechniky a zbývající prostředky z dotace by využili na nedoplatky energií.
Úspora by byla cca 70 procent. Dále citoval z připravené tabulky spotřeby energií a výše jejich
nedoplatků.
Mgr. Holubář se zajímal, na co byla určena ta úplně první dotace.  
Ing. Felgrová upřesnila a citovala z návrhu usnesení. 
P. Herník dále pokračoval vyjádřením, že 100% dotace dává klub na údržbu hřišť a popsal
jejich přesný výčet. Dále zmínil havarijní stav tribuny a navýšení částky na energie, uvedené
dle bodu II. návrhu. Uvedl, že letos byly zaskočeni cenami energií a nechtěli by peníze jen tak
utratit, proto pokud by byla jejich žádost dnes schválena a vše nespotřebovali, převedli by je
na další rok.
Mgr. Holubář uvedl, že chápe jejich žádost, ale zaujalo ho, že tu bylo řečeno, že nemůžou
zvyšovat nájmy, je konkurence a do toho je zde zájem stavět novou tenisovou halu, která by
měla být zcela soběstačná. Není to o tom, že by nechtěl tenistům pomoci, ale myslí si, že není
reálné, a když bude hala, že se bude vydělávat, a aby se tu opět neobjevili s „nataženou
rukou“
P. Herník uvedl, že tuto nafukovací halu provozují devátý rok a jediná podpora od města byla v
období covidu. Doba se dostala jinam, a kdo může, tak se přetlakových nafukovacích hal
zbavují a kdo může, jde do pevných hal. Dále uvedl frekvenci tréninků, protože hala je
převážně obsazena dětmi a nemůžou po nich chtít 500 Kč a tenisová veřejnost, která by
vydělávala, se tma nedostane. Ti také požadují pevnou halu s patřičným zázemím. A proč
potřebují tzv. tří kurtovou halu, tak dva kurty budou pro děti a třetí pro veřejnost, kde by se
mohlo tzv. vydělávat. Dále popsal normy pro pořádání závodů.
B. Machačný se zajímal, když jsou haly nafukovací, proč se musí pořád dofukovat.
P. Herník vysvětlil, že to je z důvodu, aby se ve své podstatě nesesula k zemi. V minulosti ji
vždy na nějaké období vyfukovali a uskladňovali, ale tím se spíše ničila, pak ji tedy po skončení
covidu už nechali stát. Dodal, že tzv. nemůže klesnout na zem.
B. Machačný uvedl, že uvnitř je vzduchotechnická jednotka a je tam čidlo, které vše kontroluje.
P. Herník souhlasil a podrobně popsal funkci vzduchotechnické jednotky a celý proces.



Předkladatel: Ing. Lucie Felgrová
Zpracovatel: Ing. Lucie Felgrová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 20 Proti: 1 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 5
Usnesení bylo: Přijato

9. 255/12/ZM/2024 MPO/1 - Smlouva o bezúplatném převodu vlastnického práva k
majetku a o zřízení věcného práva - Úřad pro zastupování státu ve věcech
majetkových
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-schvaluje
uzavření smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k majetku a věcného práva
mezi městem Ústí nad Orlicí, IČ: 00279676, Sychrova 16, 562 24 Ústí nad Orlicí, jako
nabyvatelem a Českou republikou - Úřadem pro zastupování státu ve věcech
majetkových, IČ: 69797111, se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, Nové Město, 128 00
Praha 2, jako převodcem, jejímž předmětem je bezúplatný převod p.p.č. 2404/3, p.p.č.
2404/4, p.p.č. 2404/5 a p.p.č. 2404/8 v obci a k.ú. Ústí nad Orlicí, dle přílohy k usnesení
ZM.

II. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Bc. Janě Konečné

1.1. vedoucí majetkoprávního  odboru, zajistit podpis smlouvy o bezúplatném
převodu v daném termínu.

Termín: 24.6.2024

Důvodová zpráva:
Majetkoprávní odbor předkládá smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k majetku
a věcného práva, jejímž předmětem je bezúplatný převod p.p.č. 2404/3, ostatní plocha, ostatní
komunikace o výměře 1226 m2, p.p.č. 2404/4, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 7
m2, p.p.č. 2404/5, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 52 m2, p.p.č. 2404/8, ostatní
plocha, ostatní komunikace o výměře 15 m2 v obci a k.ú. Ústí nad Orlicí. Pozemky se nachází
jako součást účelové komunikace, která prochází zahrádkářskou kolonií za "Cihelnou" v Ústí
nad Orlicí a jsou ve vlastnictví České republiky - příslušnost hospodaření má Úřad pro
zastupování státu ve věcech majetkových. Převod se realizuje z důvodu majetkového narovnání
(sousední pozemky jsou v majetku města) a budoucích oprav této komunikace.
Záznam rozpravy:
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Jana Konečná
Zpracovatel: Eva Procházková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 23 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 4
Usnesení bylo: Přijato



10. 256/12/ZM/2024 MPO/2 - 2x Smlouva o smlouvě budoucí kupní - AGILE spol. s r.o.
- lokalita Cihlářská
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-schvaluje
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní mezi Městem Ústí nad Orlicí, IČO: 00279676,
Sychrova 16, 562 01 Ústí nad Orlicí, jako kupujícím, a společností AGILE spol. s r.o., IČO:
15030741, Dráby 542, Litomyšlské Předměstí, 566 01 Vysoké Mýto, jako prodávajícím.
Předmětem smlouvy je budoucí prodej části p.p.č. 561/32 a části p.p.č. 531/1 vše v k.ú.
Ústí nad Orlicí, budoucí prodej stavby komunikace na p.p.č. 561/32 a 531/1 vše v k.ú.
Ústí nad Orlicí a budoucí prodej stavby komunikace na p.p.č. 828/12 v k.ú. Ústí nad Orlicí,
za kupní cenu ve výši 1.000 Kč včetně DPH, dle přílohy k usnesení ZM.

II. Zastupitelstvo města-schvaluje
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní mezi Městem Ústí nad Orlicí, IČO: 00279676,
Sychrova 16, 562 01 Ústí nad Orlicí, jako Městem, a společností AGILE spol. s r.o., IČO:
15030741, Dráby 542, Litomyšlské Předměstí, 566 01 Vysoké Mýto, jako AGILE.
Předmětem smlouvy je budoucí prodej p.p.č. 2409/1 v k.ú. Ústí nad Orlicí do vlastnictví
společnosti AGILE spol. s r.o. za kupní cenu ve výši 1.296.200 Kč bez DPH (DPH bude
stanoveno dle platné legislativy ke dni uzavření kupní smlouvy) a dále je předmětem
smlouvy budoucí prodej části p.p.č. 835/10 v k.ú. Ústí nad Orlicí a stavby chodníku na
části p.p.č. 828/12 a na části p.p.č. 835/10 vše v k.ú. Ústí nad Orlicí do vlastnictví Města
Ústí nad Orlicí za kupní cenu ve výši 1.000 Kč včetně DPH, dle přílohy k usnesení ZM.

III. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Bc. Janě Konečné

1.1. vedoucí majetkoprávního odboru, zajistit uzavření smluv v daném termínu.

Termín: 31.7.2024

Důvodová zpráva:
Město Ústí nad Orlicí je vlastníkem p.p.č. 2409/1 o výměře 497 m2 v k.ú. Ústí nad Orlicí. Jedná
se o trvalý travní porost na prostranství vedle komunikace Cihlářská.
O prodej pozemku požádala společnost AGILE spol. s r.o., IČO: 15030741, Dráby 542, 566 01
Vysoké Mýto. Společnost chce pozemky využít pro výstavbu obchodního centra v k.ú. Ústí nad
Orlicí dle schválené územní studie. 
Rada města projednala žádost společnosti AGILE spol. s r.o. dne 21.01.2024 usnesením č.
1052/42/RM/2024, následně dne 05.02.2024 projednalo žádost i zastupitelstvo města
usnesením č. 216/9/ZM/2024. Záměr prodeje nebyl schválen a vedení města bylo pověřeno k
dalšímu jednání se společností AGILE spol. s r.o. Následně byl záměr prodeje schválen při
novém projednání v zastupitelstvu města dne 22.04.2024 usnesením č. 231/10/ZM/2024. 



Na ocenění pozemku byl zpracován znalcem Ing. Jiřím Šmokem odhad tržní hodnoty č.
21/2024. Pozemek p.č. 2409/1 v k.ú. Ústí nad Orlicí byl oceněn na 2.600 Kč/m2, tj. celkem při
výměře 497 m2 tržní hodnota ve výši 1.292.200 Kč, ke kupní ceně jsou připočteny náklady na
znalecký posudek ve výši 4.000 Kč. V případě, že bude v době prodeje pozemek podle § 56
zákona č. 235/2004 Sb. (Zákon o dani z přidané hodnoty) pozemkem stavebním, musí být
kupní cena navýšena o daň z přidané hodnoty v aktuální výši. 
Bod I. 
Předmětem projednání je uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní na výkup komunikace a s
ní souvisejících částí p.p.č. 561/32 a 531/1 vše v k.ú. Ústí nad Orlicí za kupní cenu 1.000 Kč
včetně DPH do vlastnictví Města Ústí nad Orlicí.
Bod II. 
Předmětem projednání je uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní na prodej p.p.č. 2409/1 v
k.ú. Ústí nad Orlicí za kupní cenu 1.296.200 Kč bez DPH do vlastnictví společnosti AGILE, spol.
s r.o.. Dále je předmětem smlouvy o smlouvě budoucí kupní výkup chodníku od nového
obchodního centra k prodejně JYSK a s ním související části p.p.č. 835/10 v k.ú. Ústí nad Orlicí
za kupní cenu 1.000 Kč včetně DPH.
Žadatel má s městem vyrovnané finanční vztahy ve lhůtě splatnosti. 
Záznam rozpravy:
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení s rozpravou, ve které se Ing. Bc.
Řeháček zajímal o konkrétní komunikaci z návrhu, z prvního usnesení, protože není schopen to
dohledat.
Bc. Konečná uvedla, že si rozklikla druhou přílohu, kde je situace stavby a upřesnila, o kterou
se jedná.
Ing. Bc. Řeháček se zajímal o důvod, proč se vlastně kupuje. Zda je to, protože bude
obsluhovat rodinné domy nebo je to něco jiného.
P. Hájek uvedl, že do budoucna by se tato komunikace měla stát propojovací komunikací do
celého území nebo jako nyní k nákupnímu centru.
Ing. Bc. Řeháček se ujistil, že ostatní části se nebudou prodávat.
Bc. Konečná potvrdila, že se stále mluví o této komunikaci.
P. Hájek dodal, že díky tomu se stane komunikace veřejnou.
Mgr. Holubář vysvětlil, proč se při dnešním hlasování zdrží u tohoto bodu. Je to nové území a z
hlediska urbanismu by hlavně mělo být řešeno dopravně. Chybí mu propojení cyklodopravy
směrem do Libchav a toto území si o to úplně říká, je to volné území, mají tam vyrůst i bytové
domy, zřejmě tam vyroste i přístavba domova důchodců. Mělo by se uvažovat více nadčasově v
tomto prostředí, nakonec to máme i v koncepci cyklodopravy, takže si myslí, že jdeme krokem
zpět. Závěrem dodal, že by rád podpořil, ale zdrží se.
Bc. Dudla uvedl, že se domnívá, s ohledem na deště z minulého měsíce, by se neměly svahy
zastavovat a dle jeho názoru by se neměl měnit územní plán. Také se zdrží a na příštích ZM se
již k tomu nebude vyjadřovat.
P. Hájek ubezpečil, že se tu územní plán nemění. Celá výstavba je realizována s ohledem na
územní plán.
Bc. Dudla souhlasil s tím, že se tu dnes územní plán nemění, ale minule se změna územního
plánu schválila. 



P. Hájek podotkl, že nikoliv v této lokalitě. 
S tím Bc. Dudla souhlasil a dodal, že to zmiňuje obecně.

Předkladatel: Bc. Jana Konečná
Zpracovatel: Collinová Eva
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 18 Proti: 3 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 3
Usnesení bylo: Přijato

11. 257/12/ZM/2024 MPO/3 - Smlouva o smlouvě budoucí kupní - modernizace silnice
Letohradská
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-schvaluje
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní mezi Městem Ústí nad Orlicí, IČO: 00279676,
Sychrova 16, 562 01 Ústí nad Orlicí, jako budoucím kupujícím, a ░░░ O░░░░ ░ F░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ jako budoucím prodávajícím. Předmětem smlouvy je
budoucí prodej části p.p.č. 598/12 v k.ú. Oldřichovice u Ústí nad Orlicí za budoucí kupní
cenu ve výši 1.850 Kč/m2, dle přílohy k usnesení ZM.

II. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Bc. Janě Konečné

1.1. vedoucí majetkoprávního odboru, zajistit uzavření smlouvy o smlouvě
budoucí kupní v daném termínu. 

Termín: 31.7.2024

Důvodová zpráva:
░░ . O░░░░ F░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ je vlastníkem pozemku p.č. 598/12, trvalý
travní porost o výměře 633 m2 v k. ú. Oldřichovice u Ústí nad Orlicí. Jedná se o pozemek v ulici
Letohradská u STK. 
Majetkoprávní odbor v rámci stavby s názvem "Silnice II/360 Ústí nad Orlicí, ul. Letohradská –
žel. přejezd" obdržel úkol oslovit vlastníka výše uvedeného pozemku o výkup části
předmětného pozemku, který bude dotčen souborem stavebních objektů "SO 134 – Chodníky",
„SO 101 - SILNICE II-360 - KM 0,000-KM 0,555“ a „SO 103 – místní komunikace“ o
předpokládané výměře 159 m2, viz přiložená situace dotčených pozemků.
Budoucí kupní cena předmětu prodeje je smluvními stranami dohodnuta ve výši 1.850 Kč/m2.
Jedná se o cenu stanovenou kvalifikovaným odhadem Ing. Jiřího Šmoka ve výši 1.600 Kč/m2

navýšenou o cenu, za kterou je budoucí prodávající nemovitou věc ochoten prodat. Odchylka
od ceny stanovené kvalifikovaným odhadem je zdůvodněna veřejným zájmem, a to
vybudováním chodníku a lepším zpřístupněním autobusové zastávky pro veřejnost. Současně
se jedná o cenu v rozmezí ceny obvyklé v dané lokalitě, viz znalecký posudek u předchozího
předloženého bodu, kdy se jedná o cenu 2.600 Kč/m2. Tato částka bude budoucím kupujícím
uhrazena na účet budoucího prodávajícího do 30 dní od doručení vyrozumění katastrálního



úřadu o provedení vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí na adresu budoucího
kupujícího.
Předpokládaný termín dokončení stavby je 30.11.2024.
Záznam rozpravy:
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení s krátkou rozpravou, ve které se
Ing. Bc. Řeháček přihlásil s technickou poznámkou, protože v návrhu usnesení je chyba a p.
F je prodávající a nikoliv kupující. 
Bc. Konečná a P. Hájek poděkovali za upozornění a přislíbili chybu opravit. 
Mgr. Holubář připomněl, stejně jako v předchozím bodě, že ul. Letohradská je je jedna z
hlavních tepen v koncepci cyklodopravy a požádal o informaci, třeba na příští ZM, jak je řešeno
vzhledem k rekonstrukci napojení cyklostezky směr Oldřichovice ("Don").
P. Hájek uvedl, že ve spolupráci s Pardubickým krajem bude probíhat rekonstrukce silnice směr
Letohrad. Rekonstrukce je rozdělena na dvě etapy. V první části je zahrnuta kruhová křižovatka
a část silnice až po odbočku po letiště. Pokud bude zajištěno stavební povolení a dodavatel.  V
další části pak bude probíhat oprava silnice od odbočky letiště až po Oldřichovice, a to v příštím
roce. Z tohoto důvodu je zde předkládána tato smlouva o smlouvě budoucí kupní. Město se tím
zavazuje ke spolupráci s Pardubickým krajem na investici realizovat tento chodník.

Předkladatel: Bc. Jana Konečná
Zpracovatel: Bc. Jana Konečná
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 6 Nehlasovalo: 3
Usnesení bylo: Přijato

12. 258/12/ZM/2024 MPO/4 - Smlouva o smlouvě budoucí kupní na prodej části p.p.č.
1240 v k.ú. Hylváty
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-doporučuje
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní mezi Městem Ústí nad Orlicí, IČO: 00279676,
Sychrova 16, 562 01 Ústí nad Orlicí, jako budoucím prodávajícím, a Pardubickým krajem,
IČO: 708 92 822, Komenského náměstí 125, 532 11 Pardubice, jako budoucím
kupujícím. Předmětem smlouvy je budoucí prodej části p.p.č. 1240 v k.ú. Hylváty za
budoucí kupní cenu ve výši 6.061.000 Kč, ke které bude za část zastavitelné plochy
připočteno DPH, dle přílohy k usnesení ZM.

II. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Bc. Janě Konečné

1.1. vedoucí majetkoprávního odboru, zajistit uzavření smlouvy v daném
termínu.

Termín: 31.7.2024

Důvodová zpráva:



Město Ústí nad Orlicí je vlastníkem p.p.č. 1240, orná půda o výměře 9 741m2 v k.ú. Hylváty.
Jedná se o pozemek v lokalitě Za Vodou.   
O prodej části p.p.č. 1240 v k.ú. u Hylváty, který je vyznačen v přiloženém geometrickém plánu
č. 1641-311/2024 jako p.p.č. 1240/2 o výměře 2 947 m2 požádal Pardubický kraj, Komenského
náměstí 125, Pardubice za účelem výstavby bytového domu s několika domácnostmi pro
celkem 12 uživatelů služeb jimi zřizované příspěvkové organizace Domov pod hradem Žampach
(domov pro osoby se zdravotním postižením).
Pozemek p.č. 1240 je v současné době bez vybudované technické infrastruktury. Přístupové
komunikace z obou stran jsou místními komunikacemi, cesta na pozemku p.č. 1240 a p.č.
1245/23 není v pasportu komunikací. 
Na pozemek byl vypracován znalecký posudek vyhotovený Ing. Jiřím Šmokem. Cena obvyklá
pozemku určeného k zastavění (zastavitelné území o výměře 5.800 m2) bez vybudované
technické infrastruktury byla znalcem stanovena ve výši 1.100 Kč/m2, v případě vybudování
technické infrastruktury odhaduje znalec částku 2.500 Kč/m2, viz přiložený znalecký posudek. V
případě, že by město v daném území vybudovalo technickou infrastrukturu a bylo vydáno
územní rozhodnutí, na prodej pozemku se vztahuje DPH ve výši 21 %. Část pozemku v
nezastavitelném území byla oceněna hodnotou 550 Kč/m2. Rozdělení výměry zastavitelné a
nezastavitelné plochy je přílohou návrhu usnesení. 
Zastupitelstvo města Ústí nad Orlicí vzalo dne 11.12.2023 na vědomí zájem Pardubického kraje
o prodej části p.p.č. 1240 v k.ú. Hylváty za účelem výstavby bytového domu s několika
domácnostmi pro celkem 12 uživatelů služeb jimi zřizované příspěvkové organizace Domov pod
hradem Žampach (domov pro osoby se zdravotním postižením) a souhlasilo usnesením č.
170/8/ZM/2023 s pokračováním dalších jednání a úkonů souvisejících s prodejem předmětné
části pozemku. 
Kupní cena bude sjednána jako cena v místě a čase obvyklá, stanovená na základě odhadu č.
007/2023 - doplnění č. 1 - aktualizace znaleckého posudku č. 1421/16/2021 znalce Ing. Jiřího
Šmoka ze dne 31.10.2023, kde část budoucí zastavitelné plochy je v ceně 2.500 Kč/m2 (tj. cca
2.277 m2) a část zemědělské plochy v ceně 550 Kč/m2 (tj. cca 670 m2). Budoucí kupní cena je
tedy na základě výše uvedeného stanovena v celkové předpokládané výši 6.061.000 Kč, ke
které bude za část zastavitelné plochy připočteno DPH v zákonné výši platné v době výkupu. 
Přílohou je vizualizace konceptu projekční studie "Dům Za Vodou - komunitní bydlení". 
Záznam rozpravy:
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení bez rozpravy. 

Předkladatel: Bc. Jana Konečná
Zpracovatel: Bc. Jana Konečná
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 5 Nehlasovalo: 3
Usnesení bylo: Přijato

13. 259/12/ZM/2024 MPO/5 - Darovací smlouva - p.p.č. 31/1 v k.ú. Horní Houžovec
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-schvaluje



uzavření darovací smlouvy mezi Městem Ústí nad Orlicí, IČO: 00279676, Sychrova 16,
562 01 Ústí nad Orlicí, jako obdarovaným, a Pardubickým krajem, IČO: 708 92 822,
Komenského náměstí 125, 532 11 Pardubice, jako dárcem. Předmětem smlouvy je
darování p.p.č. 31/1 v k.ú. Horní Houžovec, dle přílohy k usnesení ZM.

II. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Bc. Janě Konečné

1.1. vedoucí majetkoprávního odboru, zajistit uzavření darovací smlouvy v
daném termínu.

Termín: 31.7.2024

Důvodová zpráva:
Pardubický kraj je vlastníkem p.p.č. 31/1, trvalý travní porost o výměře 545 m2 v k.ú. Horní
Houžovec. Předmětný pozemek je svěřen do hospodaření příspěvkové organizaci Pardubického
kraje Správě a údržbě silnic Pardubického kraje, Doubravice 98, 533 53 Pardubice. Dle
mapových podkladů se část pozemku nachází pod komunikací, zbylá část je travnatá plocha. 
Rada města projednala nabídku Pardubického kraje bezúplatně převést nepotřebný majetek za
podmínky jeho využití ve veřejném zájmu, tj. např. veřejná zeleň, místní komunikace, chodník,
cyklostezka, sportoviště atd. a s nabytím pozemku souhlasila usnesením č. 1163/47/RM/2024
dne 25.03.2024. 
Osadní výbor pro část města Horní Houžovec souhlasil s přijetím nabídky. 
Záznam rozpravy:
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Jana Konečná
Zpracovatel: Bc. Jana Konečná
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 23 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 3
Usnesení bylo: Přijato

14. 260/12/ZM/2024 MPO/6 - Dodatek č. 2 smlouvy o smlouvě budoucí o bezúplatném
převodu vlastnického práva - TJ Jiskra Hylváty, z.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-schvaluje
uzavření dodatku č. 2 smlouvy o smlouvě budoucí o bezúplatném převodu vlastnického
práva mezi Městem Ústí nad Orlicí, IČO: 00279676, Sychrova 16, 562 01 Ústí nad Orlicí,
jako převodcem, a spolkem TJ Jiskra Hylváty, z.s., IČO: 44470011, Za Vodou 47, Hylváty,
562 03 Ústí nad Orlicí, jako nabyvatelem. Předmětem dodatku č. 2 je změna termínu pro
získání příslušného pravomocného povolení stavebního úřadu na umístění stavby do
20.07.2023 a změna termínu pro dokončení stavby včetně získání příslušného
pravomocného povolení stavebního úřadu k užívání stavby do 30.06.2029, dle přílohy k
usnesení ZM.



II. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Bc. Janě Konečné

1.1. vedoucí majetkoprávního odboru, zajistit uzavření dodatku č. 2 v daném
termínu. 

Termín: 31.7.2024

Důvodová zpráva:
Město Ústí nad Orlicí je vlastníkem pozemku p.p.č. 1282/1, ostatní plocha o výměře
2 321 m2 v k.ú. Hylváty. Jedná se o pozemek vedle kuželny v Hylvátech.
Dne 14.10.2020 uzavřelo Město Ústí nad Orlicí s TJ Jiskrou Hylváty, z.s., Za Vodou 47, Hylváty,
562 03 Ústí nad Orlicí smlouvu o smlouvě budoucí o bezúplatném převodu vlastnického práva k
části pozemku p.p.č. 1282/1 v k.ú. Hylváty za účelem rozšíření kuželny z důvodu zvětšení hrací
kapacity řešené dotačním programem. Bezúplatný převod vlastnického práva k předmětné části
pozemku je ve smlouvě podmíněn přijetím dotace a realizací projektu. 
Na základě uzavřené smlouvy ze dne 14.10.2020 měla TJ Jiskra Hylváty, z.s., ke dni 14.10.2022
mít příslušné pravomocné povolení stavebního úřadu na umístění stavby, zároveň si smluvní
strany sjednaly možnost prodloužení této lhůty o dobu trvání překážek, okolností a skutečností
bránících vydání příslušného pravomocného povolení stavebního úřadu na umístění stavby
vzniklých  bez vůle budoucího nabyvatele.
TJ Jiskra Hylváty, z.s., dne 12.09.2022 požádala o prodloužení termínu pro získání příslušného
pravomocného povolení stavebního úřadu na umístění stavby do 31.03.2023, a to z důvodu
požadavku KHS Pardubického kraje na zpracování akustické studie posuzující šíření hluku s
ohledem na nejbližší chráněné prostory, kterou vzhledem k omezeným kapacitám možných
odborných zpracovatelů nejsou schopni ve smluvním termínu zajistit. TJ Jiskra Hylváty, z.s.
předpokládala, že získá stavební povolení do 31.03.2023.
TJ Jiskra Hylváty, z. s. dne 27.05.2024 požádala o prodloužení termínu dokončení stavby a
získání příslušného pravomocného povolení stavebního úřadu k užívání stavby nejpozději do
30.06.2029 a současně o změnu termínu pro získání příslušného pravomocného povolení
stavebního úřadu na umístění stavby do 20.07.2023, aby bylo v souladu se skutečností.
Termín pro získání stavebního povolení nebyl dodržen z důvodu pozdního dodání projektové
dokumentace projekční kanceláří, a to i přes četné urgence spolku. 
V současné době je Národní sportovní agenturou zpracovávána podaná žádost spolku o dotaci
na rekonstrukci Kuželny. 
Stavební úřad, odbor rozvoje města a odbor životního prostředí neměly k bezúplatnému
převodu připomínek. 
Žadatel má s městem vypořádány finanční závazky ve lhůtě splatnosti. 
Záznam rozpravy:
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení bez rozpravy.



Předkladatel: Bc. Jana Konečná
Zpracovatel: Bc. Jana Konečná
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 24 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 3
Usnesení bylo: Přijato

15. 261/12/ZM/2024 OŠKCP/3 - Návrh na udělení ocenění Počin roku
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-uděluje
ocenění Počin roku za rok 2023, včetně finančního daru ve výši 4.000 Kč:
B░░░  P░░░░ ░ , nar. ░░░░ ░ , J░░░  F░░░░ , nar. ░░░░ ░ , Ing. P░░░░ ░░
B░░░░ ░ , nar. ░░░░ ░░ a A░░░░ ░  K░░░░ , nar. ░░░░ ░░  za projekt Tělu jméno
– jménu duši. Jedná se o ověřenou identifikaci obětí osvětimského transportu a navržení,
instalaci a odhalení pamětní desky v roce 2023 na městském hřbitově.

II. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Ing. Lucii Felgrové

1.1. vedoucí odboru školství, kultury, sportu, cestovního ruchu a propagace,
organizačně zajistit předání ocenění Počin roku dle bodu I. tohoto usnesení.

Termín: 31.10.2024

Důvodová zpráva:
V souladu se schváleným Statutem pro udělení Ceny města Ústí nad Orlicí, Počinu roku a Ceny
starosty města Ústí nad Orlicí předkládá odbor ŠKCP zastupitelstvu města k projednání
nominaci B░░░░ P░░░░ ░ , J░░░ F░░░ ,░░ . P░░ B░░░░ a A░░░░ ░ K░░░ na ocenění
Počin roku za rok 2023.
 
Nominace byla dne 25.3.2024 projednána v kulturní a školské komisi. Návrh na udělení
tohoto ocenění byl komisí doporučen.
 
Dle statutu pro udílení cen je každoročně finanční dar doporučen usnesením rady města
zastupitelstvu ke schválení. Oceněným je navrhováno poskytnut finanční dar v souhrnné výši
4.000 Kč (tj. 1.000 Kč každý oceněný).
 
Nominace, včetně zdůvodnění, je uvedena v příloze usnesení.
Záznam rozpravy:
P. Hájek upozornil na to, že toto hlasování bude tajné.
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Lucie Felgrová
Zpracovatel: Ing. Lucie Felgrová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 3
Usnesení bylo: Přijato



16. OŠKCP/4 - Návrh na udělení ocenění Cena města Ústí nad Orlicí
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-uděluje
ocenění Cena města Ústí nad Orlicí, včetně finančního daru 5.000 Kč:
J░░  K░░░░ , nar. ░░░░ ░ , za přínos v oblasti sportu (trenér sebeobrany Jiu-Jitsu). 

II. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Ing. Lucii Felgrové

1.1. vedoucí odboru školství, kultury, sportu, cestovního ruchu a propagace,
organizačně zajistit předání ocenění Cena města Ústí nad Orlicí dle bodu I.
tohoto usnesení.

Termín: 31.10.2024

Důvodová zpráva:
V souladu se schváleným Statutem pro udělení Ceny města Ústí nad Orlicí, Počinu roku a Ceny
starosty města Ústí nad Orlicí předkládá odbor ŠKCP zastupitelstvu města k projednání
nominaci J░░ K░░░ na ocenění Cena města Ústí nad Orlicí.
 
Nominace byla dne 25.3.2024 projednána v kulturní a školské komisi. Návrh na udělení
tohoto ocenění nebyl komisí doporučen.
 
Oceněnému je v případě udělení Ceny města navrhováno, stejně jako v předchozích letech,
poskytnout finanční dar ve výši 5.000 Kč.
 
Nominace, včetně zdůvodnění od předkladatele nominace, je uvedena v příloze usnesení.
Záznam rozpravy:
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení s krátkou rozpravou, ve které se
Bc. Dudla zajímal, zda přišli i jiné návrhy na ocenění. 
P. Hájek vysvětlil, že všechny zaslané návrhy jsou zde dnes předloženy. Upozornil na to, že toto
hlasování bude tajné.
 

Předkladatel: Ing. Lucie Felgrová
Zpracovatel: Ing. Lucie Felgrová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 3 Proti: 8 Zdrželo se: 13 Nehlasovalo: 3
Usnesení bylo: Nevzniklo

17. OŠKCP/5 - Návrh na udělení ocenění Cena města Ústí nad Orlicí
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-uděluje



ocenění Cena města Ústí nad Orlicí, včetně finančního daru 5.000 Kč:
J░░░  K░░░░ , nar. ░░░░ ░ , za dlouhodobou činnost v oblasti kultury (bývalý pedagog
ZUŠ, hudebník, dirigent) města Ústí nad Orlicí. 

II. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Ing. Lucii Felgrové

1.1. vedoucí odboru školství, kultury, sportu, cestovního ruchu a propagace,
organizačně zajistit předání ocenění Cena města Ústí nad Orlicí dle bodu I.
tohoto usnesení.

Termín: 31.10.2024

Důvodová zpráva:
V souladu se schváleným Statutem pro udělení Ceny města Ústí nad Orlicí, Počinu roku a Ceny
starosty města Ústí nad Orlicí předkládá odbor ŠKCP zastupitelstvu města k projednání
nominaci J░░░ K░░░ na ocenění Cena města Ústí nad Orlicí.
 
Nominace byla dne 25.3.2024 projednána v kulturní a školské komisi. Návrh na udělení
tohoto ocenění nebyl komisí doporučen.
 
Oceněnému je v případě udělení Ceny města navrhováno, stejně jako v předchozích letech,
poskytnout finanční dar ve výši 5.000 Kč. 
 
Nominace, včetně zdůvodnění od předkladatele nominace, je uvedena v příloze usnesení.
Záznam rozpravy:
P. Hájek upozornil na to, že toto hlasování bude tajné.
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Lucie Felgrová
Zpracovatel: Ing. Lucie Felgrová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 6 Proti: 4 Zdrželo se: 14 Nehlasovalo: 3
Usnesení bylo: Nevzniklo

18. OPŽ/1 - Obecně závazná vyhláška města Ústí nad Orlicí o regulaci používání
zábavní pyrotechniky
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města-vydává
Obecně závaznou vyhlášku města o regulaci používání zábavní pyrotechniky, dle přílohy k
usnesení ZM.

II. Zastupitelstvo města-ukládá

1. Mgr. Marianu Radovi



1.1. vedoucímu odboru právního a obecního živnostenského úřadu, zajistit
vyhlášení obecně závazné vyhlášky.

Termín: 28.6.2024

Důvodová zpráva:
Na základě úkolu ze 49. schůze Rady města Ústí nad Orlicí ze dne 15.4.2024 a podle pokynů starosty byl radě města
předložen návrh na vydání Obecně závazné vyhlášky města Ústí nad Orlicí o regulaci používání zábavní pyrotechniky.
Předložený návrh vychází z opakovaných podnětů členů zastupitelstva města, občanů města a následných diskusí o této
problematice na jednáních zastupitelstva města a schůzích rady města. Rada města návrh projednala dne 27.5.2024 a v rámci
diskuse stanovila přesné časové období, na které se nevztahuje zákaz používání zábavní pyrotechniky. Rada města
doporučila zastupitelstvu města tuto obecně závaznou vyhlášku (dále jen "vyhláška") vydat. 

 
Cílem vyhlášky je zajištění veřejného pořádku ve městě, zlepšení pohody bydlení a pobytu v otevřených prostorech v
zastavěném území města. Zastavěné území města je vymezeno územním plánem.

 
Předmětem vyhlášky je regulace používání zábavní pyrotechniky a zákaz provádění ohňostrojů a ohňostrojných prací. Jedná
se o činnosti, které by mohly narušit veřejný pořádek ve městě nebo být v rozporu s dobrými mravy, ochranou bezpečnosti,
zdraví a majetku. Zábavní pyrotechnika způsobuje nadměrný hluk, který špatně snáší především malé děti, senioři a citlivější
lidé. U zvířat způsobuje tento nadměrný hluk paniku a stres. Dalším negativním znakem používání zábavní pyrotechniky je
zhoršení kvality ovzduší a vyprodukovaný odpad.   

 
Používání zábavní pyrotechniky, provádění ohňostrojů a ohňostrojných prací je zakázáno na
všech veřejných prostranstvích v zastavěném území města a na všech místech v zastavěném
území města, pokud hluk v intenzitě způsobilé narušit veřejný pořádek přesáhne na veřejné
prostranství. Jednotlivé pojmy používané vyhláškou jsou vymezeny v zákoně č. 206/2015 Sb., o
pyrotechnických výrobcích a zacházení s nimi a o změně některých zákonů (zákon o
pyrotechnice), ve znění pozdějších předpisů. 
 
Zákaz používání zábavní pyrotechniky, provádění ohňostrojů a ohňostrojných prací se
nevztahuje na:
1. prskavky, konfety, dortové a obdobné fontány, pokud jsou jako pyrotechnické výrobky
zařazeny do kategorie F1 (kategorie F1: zábavní pyrotechnika, která představuje velmi malé
nebezpečí a má zanedbatelnou úroveň hluku, a která je určena pro použití na omezených
plochách včetně zábavní pyrotechniky určené k použití uvnitř obytných budov);
 
2. dny konání společenské akce Město v pohybu - týden dobré pohody, a to pouze v místě
konání této akce na Mírovém náměstí;
 
3. dny 31. prosince v době od 16:00 hod. do 24:00 hod. a 1. ledna v době od 00:00 hod. do
02:00 hod.
 
Návrh vyhlášky byl konzultován s pracovníky Ministerstva vnitra ČR, odboru veřejné správy,
dozoru a kontroly a tento návrh nebyl při posouzení shledán v rozporu se zákonem.
 
Vyhláška by měla nabýt účinnosti dnem 1. srpna 2024.

Záznam rozpravy:



Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení s rozpravou, ve které Mgr. Holubář
poděkoval, že se k této vyhlášce dostali, ale upozornil na to, že jiná města ji už mají a
očekával, že budeme přísnější, a to s ohledem ke skutečnostem, co se dnes ví. Pokračoval tím,
že se dočetl, nelze udělat úplný zákaz používání a podíval se jiné obce, např. městyse nebo
Jablonec nad Nisou, kde to řeší přísněji a přimlouvá se, aby v čl. 2 v bodě b) a bodě c) návrhu
vyhlášky došlo k úpravě hodin. Dodal, že je možné, že zastupitelstvo nebude hlasovat jako
celek. Předkládají zde dva pozměňovací návrhy a dle rozhodnutí ZM se uvidí. Požádal o zvážení
jejich návrhů, protože to není jen o ekologii. 
Dále Mgr. Holubář upřesnil svůj pozměňovací návrh, tedy upravit dobu používání z původního
stanovení (31. 12. od 16 hod. do 24 hod. a 1. 1. od 0 hod. do 2 hod.) nově na 31. 12. do 21
hod. do 24 hod. a 1. 1. od 0 hod. do 1 hod. 
P. Voleský se přiklonil k návrhu Mgr. Holubářovi a zajímal se o to, kdo přišel s návrhem, že
zrovna od 16 hod. do 2 hod. dalšího dne.
P. Hájek vysvětlil, že se čerpalo mimo jiné i z jiných vyhlášek, tedy jiných měst a v této podobě
je to zde předkládáno k diskusi. Ani v radě města nepanovala jednotná shoda.
Mgr. Rada upozornil, že čas, který je zde navržen, tedy do 2 hod. ráno koresponduje s jinou
vyhláškou, kde je to také tak odsouhlaseno. 
J. Preclík uvedl, že pokud by byla tato vyhláška přijata, pak její dodržování bude velmi těžko
vymahatelné, protože se jedná o veřejná prostranství. Dále je tu otázka, pokud to bude
provozováno na soukromé zahradě, pak je to ze strany MěP velmi těžko uchopitelné.
P. Strákoš poděkoval, že tu vůbec nějaká vyhláška je a předložil svůj pozměňovací návrh ve
smyslu, že v čl. 2 vypustit úplně bod b) a bod c) přejmenovat na bod b) a upravit casy dle
návrhu Mgr. Holubáře.
Bc. Dudla předložil svůj pozměňovací návrh, a to ve smyslu bod c) rozšířit čas na celý den 31.
12. a celý den 1. 1. 
P. Hájek uvedl, že všechny pozměňovací návrhy zaznamenal a požádal o hlasování o
jednotlivých návrzích od posledního navrženého, tedy od návrhu Bc. Dudly. Zastupitelstvo
města svým hlasováním tento návrh nepodpořilo.
P. Hájek dále požádal o hlasování o návrhu P. Strákoše, tedy vypustit bod b) a bod c)
přejmenovat na bod b) a upravit časy dle návrhu Mgr. Holubáře. Zastupitelstvo města svým
hlasováním tento návrh nepodpořilo. 
Poté P. Hájek požádal o hlasování o návrhu Mgr. Holubáře, tedy upravit časy užívání v bodě b)
nově na 31. 12. od 21 hod. až do 1. 1. do 1 hod. ráno. Zastupitelstvo města svým hlasováním
tento návrh nepodpořilo.
Na závěr požádal P. Hájek o hlasování o původním návrhu vyhlášky, kdy ani tento návrh nebyl
podpořen.

Předkladatel: Mgr. Marian Rada
Zpracovatel: Mgr. Marian Rada
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 5 Zdrželo se: 6 Nehlasovalo: 3
Usnesení bylo: Nevzniklo

19. 262/12/ZM/2024 TAJ/1 - Pověření k zastupování města na jednáních valných
hromad Honebního společenstva Lanšperk
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města-deleguje
v souladu s ustanovením § 441 zákona č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, ve znění
pozdějších předpisů, pana Ing. Radima Jirouta, MBA, LL.M. k zastupování pana Jiřího
Faltýnka v době jeho nepřítomnosti při plnění funkce zástupce Města Ústí nad Orlicí na
jednáních valných hromad Honebního společenstva Lanšperk, se sídlem v Lanškrouně,
Dobrovského 56, IČ: 71156062, s účinností ode dne 17. 6. 2024.

Důvodová zpráva:
Předložený návrh je doplněním delegace k zastupování města v Honebním společenstvu
Lanšperk.
 
Město Ústí nad Orlicí na základě usnesení ustavujícího zastupitelstva města ze dne 17.10.2022
zastupuje pan Jiří Faltýnek, správce lesů města Ústí nad Orlicí. K jeho zastupování byl
delegován vedoucí odboru správy majetku města Ing. Jiří Hruška. Předložený návrh je rozšíření
delegace k zastupování města o člena zastupitelstva. Funkce je bezplatná. 
 
Na rozsahu původního usnesení ustavujícího zastupitelstva se nic nemění. 
Záznam rozpravy:
Zastupitelstvo města projednalo předložený návrh usnesení s krátkou rozpravou, ve které se
Ing. Bc. Řeháček zajímal o důvod.
P- Hájek uvedl, že je tam z důvodu poslance a náhradníka.
Ing. Bc. Řeháček se zajímal, proč ho tedy mít.
P. Hájek uvedl, že není důvod ho nemít.

Předkladatel: Mgr. Gabriela Mánková
Zpracovatel: Petr Hájek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 18 Proti: 0 Zdrželo se: 6 Nehlasovalo: 3
Usnesení bylo: Přijato

20. STA - Informace starosty města

1. Ateliéry SŠUP v areálu bývalé Perly 01
Připravenou informaci představil P. Hájek.
P. Strákoš se zajímal, zda i u těchto ateliérů nemůže nastat to, co u polikliniky Vitalu, tedy
dojde ke změně stavby před dokončením a nedojde ke zvýšení vlastní stavby. Tím je
znehodnocen prostup světla do DDM, a zda je možné získat záruku od města a nedojde ke
zvýšení vlastní stavby.
P. Hájek se pozastavil nad prohlášením, že v případě Vital Komplexu došlo ke změně před
dokončením. K tomu zcela jistě nedošlo, stavba byla dokončena dle stavebního povolení a z
jeho pohledu je tato informace mylná. Nechá vypracovat odpověď na tuto otázku.
P. Strákoš se omluvil, pokud tomu tak není.
P. Hájek uvedl, že si tuto informaci prověří a zajistí vyjádření.
P. Strákoš poté požádal o informaci, zda nedošlo ke změně v průběhu výstavby a nenavýšila se
výška stavby proti projektové dokumentaci. Dále požádal o záruky, že nedojde ke změnám i v
případě výstavby ateliérů. Bude neměnná. 



P. Hájek uvedl, že tuto záruku nemůže dát, protože stavba již byla zahájena, a pokud investor
přijde s požadavkem na změnu před dokončením a SÚ to podpoří v souladu se stavebním
zákonem, pak je to v gesci investora.
Mgr. Holubář uvedl, že se seznámil s návrhem, a dle jeho názoru to není stavba tzv.
podsklepená a dále upozornil na to, že je tam málo ateliérů a je to nedostatečné a zda mohou
dostat informace. Také upozornil na nedostatek parkovacích míst. Jak to vyřešil zde investor. 
P. Hájek uvedl, že je to v souladu s regulačním plánem a jsou přidělována v daném množství.
Je to na základě výpočtu a jsou alokovány z veřejného prostoru.
Mgr. Holubář vše uzavřel tím, že pod pojmem alokováno, rozuměj místa parkovací z veřejných
prostranství.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

21. Zápisy

1. OV Černovír - 7. 5. 2024
2. OV Knapovec - 4. 4. 2024
3. OV Knapovec - 25. 4. 2024
4. Zápis z FV č. 9 ze dne 12. 6. 2024
Zastupitelstvo města se s předloženými zápisy seznámilo a bere je na vědomí. 

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

22. Závěr

P. Strákoš se dotázal k návrhům cen a ocenění, zda by nebylo možné tato ocenění udělovat
jednou za dva roky, protože už tu nejsou kandidáti.
P. Hájek poděkoval za podnět a doplnil, že již o této možnosti diskutovali s předsedkyní kulturní
komise. Nejdříve bude projednána v komisi a poté bude předložen její názor. Je proti logice
věci dělat slavnostní předávání v tomto množství v Roškotově divadle.
P. Strákoš pokračoval tím, že okrajová městská část Knapovec to tzv. odnesla kvůli přívalovým
dešťům a zajímal se o akční opatření, pro případ dalších dešťů a vyjmenoval místa a obyvatele,
kteří byli nejvíce zasaženi. Dotázal se, co by se dělalo, kdyby opět něco podobného brzy přišlo.
J. Preclík vysvětlil, že si není jistý, zda jde o rychlost. Město dalo podnět na pozemkové úpravy,
se kterými však musí souhlasit všichni vlastníci a dále návrhy na změny erozí již předali, ale
jsou to opatření, která nebudou hotová za dva týdny. Dále přiblížil jednání se společností Avena
a Lesy České republiky, která budou probíhat. Na závěr dodal, že tato opatření však nezabrání
tomu, co se v Knapovci stalo teď, možná jen oddálí místo postižení. Pokud se přistoupí ke
změnám v jedné části, pak to zasáhne jinou oblast.  
P. Strákoš  poděkoval za rychlost a požádal o studii odtoku dešťové popř. přívalové vody z této



lokality. Rozumí tomu, pokud se to stáhne odněkud, že se to tzv. vyvalí jinde.
J. Preclík uvedl, že tuto studii už mají a byla předložena společnosti Avena, ale jsou tu
problémy s vlastnickými vztahy.
Mgr. Holubář zmínil Zelený program města, přičemž to není jen o Aveně, je to o celém městě a
doporučil trvat na tom, aby stavitelé jinak nakládali s dešťovými vodami, protože počasí se
mění a když přijdou dva „slejváky“ a máme problém. Jiná města na to reagují a my se stále
bojíme. Zmínil plánovanou akumulační nádrž u nově budovaných ateliérů. Dodal, že by
zpomalování odtoku dešťových vod mělo být dnes samozřejmostí. My to neděláme. Jako
příklad uvedl měst Litomyšl a jeho opatření na zadržování vody v polích nad městem. V
zeleném  programu máme krásné technické listy, ale vidí pouze malou snahu realizovat nějaký
ekologický prvek. Možná realizujeme jeden, ale může jich být např. i 6.
P. Hájek uvedl, že se je snaží realizovat a např. DDM má nádrž a u nových staveb je stejná
snaha. Vysvětlil, že město nemůže vše dělat z důvodu podloží a byl by nerad, aby tato
připomínka byla brána, že se město nechová dle svých prohlášení. Chová se tak, jen dle
daných možností.
Mgr. Holubář uvedl, že něco málo se dělá, např. zelená střecha je jen u DDM, ale kde je „šedá“
voda. Např. retenční nádrž je jen u nově zrekonstruované budovy MěP, ale jinde ne. Pro
někoho je to málo a pro někoho je to hodně. Dále zmínil, že nás nezajímá, jak na našich
polnostech hospodaří Avena, jaké plodiny tam sází. 
Dále se přihlásil občan z veřejnosti, který připomněl schvalování různých bodů v ZM, jako je
např. návrh vlajky, ale dle jeho názoru by se měli schvalovat důležitější věci. Uvedl, že v
minulosti pracoval na MěÚ jako správce komunikací pro město, a pokud došel k závěru, že je
nějaký most nevyhovující, vše bylo předloženo RM, ale teď se zdá, že k tomu nedochází. Most
M38 přes koridor, při odchodu sestavil závěrečnou zprávu o stavu mostů, byly tam závady a
závady se mu podařilo odstranit. Dále popsal stav mostu a jeho korozi, a doporučil tuto zprávu
vyhledat a stav mostů řešit.
P. Hájek reagoval tím, že když tu pracoval, jistě spolupracoval s nějakým odborníkem na
prohlídkách mostů.
Dále si P. Hájek ověřil jméno tohoto spolupracujícího odborníka a ubezpečil, že stav mostů je
pravidelně kontrolován, jsou tu pravidelné revize a případné nedostatky jsou odstraňovány a
nerad by, aby tu byla strašena ústecká veřejnost, a jsou tu vyčleněny prostředky na opravy.
Občan z veřejnosti se zajímal o další most a upozornil na možné komplikace. 
Mgr. Svatoš reagoval tím, že 3. 4. 2024 proběhla schůzka s mostařem, proběhla revize a ujistil,
že mosty budou prohlídnuty, město si vše hlídá, kontroluje a připravuje postupně jednotlivé
kroky.
Občan z veřejnosti pokračoval tím, že město někdy prodává pozemky, které si myslí, že
nepotřebuje, např. v městské části Hylváty a upozornil na to, že i pro provádění kontrol a oprav
je potřeba myslet na přístup k těmto mostům.
Pokračoval tím, že se město nyní chystá prodat byty ve vlastnictví města a nezbavoval by se
jich, nechal by tyto byty pro např. nemocnice jako dispoziční pro ubytování lékařů nebo
zdravotnického personálu.
P. Hájek uvedl, že v kompetenci ZM je rozhodovat o prodeji. Dále zmínil probíhající výstavbu
nových bytů a malometrážní byty, které byly rekonstruovány a jsou k dispozici. Na tyto byty
měla nemocnice s městem uzavřenou nájemní smlouvu. Tato oblast je řešena.



Občan z veřejnosti se dále zajímal o problematiku parkování „na Hečmandě“ 
Mgr. Svatoš reagoval tím, že touto problematikou se zabýval nejen vedoucí DSS Ing. Škarka,
ale také on a byl zadán požadavek na zpracování studie na firmu Tepvos kvůli dopravnímu
značení. Avšak z důvodu dlouhodobé pracovní neschopnosti stěžejního pracovníka. Je to
pozdrženo, ale ubezpečil všechny, že se na tomto pracuje.
Občan z veřejnosti poděkoval za odpověď a uvedl, že si toto místo prošel a zjistil, že je tam
466 bytů a při kontrole parkovacích míst zjistil, že je to tzv. mínus deset parkovacích míst. 
P. Hájek upozornil na to, že je sem přicházeno s podněty, které ne zcela odpovídají jednání.
Dále vystoupil další občan z veřejnosti a konstatoval, že je to pěkně „vypláchlo“ v Knapovci a
dotázal se, zda je město tak bohaté, že má tolik peněz, aby dotovalo „dráhy“, protože zjistil, že
v příštím roce tu nebudou zastavovat žádné vlaky, zda nechtějí tyto peníze raději vložit do
zastavení vody. 
P. Hájek upřesnil, kde se peníze na tato zastavování vlaků vzaly. Jednalo se o prostředky z
jiných zdrojů, nikoliv z rozpočtu města.
Starosta města Petr Hájek ukončil 12. zasedání Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí v 16:37
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Petr Hájek
starosta

Jiří Preclík
místostarosta

Zapisovatelé:

Krátká Gabriela, Bc., DiS.
Referent

Ověřovatelé:



JUDr. Aneta Novotná
radní

Václav Mařík
zastupitel


